
 

Referat fra bestyrelsesmøde 19. februar 2025  

Tilstede – Jette, Eva, Hugo og Ida  

 

Aktuelt: 

Generalforsamling den 25. februar 2025 kl. 19.30 på ”Værftet” – Havnevej 7 – Holbæk 

Jette giver straks besked, så snart vi får info. om hvad tid vi kan komme ind i lokalet. 

Hugo: Transport af championatspræmierne + Gave + opstilling af borde 

Ida: Av-udstyr, færdigt årsregnskab 2024, budget 2025, opdatering af betalende medlemmer i kartoteket på 

G-drevet 

Jette: sekretær – dirigent - forplejning - bestyrelsens beretning for 2024 

Eva:  Opstilling af borde, fordeling af championatspræmier og uddeling sammen med Pernille  

Det besluttes enstemmigt at evt. uafhentede championatspræmier tilfalder klubben.  

**** 

 

-Vi sætter skilte op i stald 2 ved de 3 stikkontakter om: 

Max 240 v 

Og -ikke flere apparater i stikkontakterne i stald 2 samtidig  

Det springer sikringerne !   

 

-Vi sender aftalt prisliste til Dansk Oldenborg avl på leje af faciliteter fra 12.- 14. september  

-Sommerfoldforslaget fra pensionærerne er godkendt. Eva giver besked videre 

******* 

 



Ida: 

Vi har nu fået ny kontrakt og ny pris hos G4S – Ida har bekræftet  

 

Eva: 

Datoen for E-stævnet bliver 24.-25. maj  

Kursus i DRF Go fastsættes efter GF  

 

Hugo: 

Dressurbane 3 er nu grubbet, den var meget hård og det har derfor hjulpet   

 

Jette: 

-Sætter årshjul 2025 for hhv. – Bestyrelsen – stævneudvalget – aktiviteter – hestepensionatet op på tavlen i 

ridehuset ved stald 1  

-Samme sted vil ”Før, under og efter liste” ved hestesports- og avlsarrangementer samt vores egne stævner 

blive sat op, så alle i klubben her har et samlet overblik. 

-Der mangler dog stadig en ”lydmand” / et ”lydhold” men der er god interesse for det hos nogle af vores nye 

medlemmer.  

-Der mangler at blive indkøbt en ”Soundbox” til springbanen  

**** 

 

 


